
PROTOKÓŁ NR 29/2006 
Z POSIEDZENIA KOMISJI O ŚWIATY KULTURY I PROMOCJI  

MIASTA Z DNIA 13-01-2006 
 

 
Na posiedzeniu komisji obecni byli wszyscy członkowie komisji zgodnie z lista 
obecności. Komisja obradowała w godzinach 15 00 -17 00  
 
 
PORZĄDEK OBRAD: 
 
 

1. OTWARCIE POSIEDZENIA. 
2. KULTURA W MIEŚCIE –( kierunki rozwoju, plany i inwestycje oraz 

posumowanie imprez związanych z 700 - leciem miasta Knurowa). 
3. ODCZYTANIE PROTOKOŁU Z POSIEDZENIA KOMISJI  Z DNIA 05-01-

2006r. 
4. WNIOSKI I SPRAWY RÓŻNE. 
5. ZAKOŃCZENIA POSIEDZENIA. 
 
 
Ad 1 

Przewodniczący komisji stwierdził prawomocność posiedzenia i przedstawił 
porządek obrad. Członkowie komisji przyjęli go jednogłośnie. Gośćmi posiedzenia 
byli: 
- Piotr Surówka –Dyr. MOSiR, 
- Anna Karwot – Sekretarz Miasta, 
- Jerzy Kosowski – Dyr. Centrum Kultury. 
 
Ad 2 

Głos zabrała Sekretarz Miasta przedstawiając komisji sprawozdanie z 
działalności BWZ w zakresie obchodów odpowiednio 700- lecia Knurowa 
omawiając każdy punkt zamieszczony w tym dokumencie. Następnie kolejno 
przedstawiali sprawozdania z zakresu imprez rekreacyjno - sportowych dyr. 
Surówka, z zakresu imprez kulturalnych dyr. Kosowski. Ponadto dyrektor 
Centrum Kultury przedstawił koncepcję rozwoju oraz plany inwestycyjne w 
dziedzinie kultury w mieście.  

Przewodniczący komisji zapytał, czy jakaś impreza kulturalna zaplanowana 
przez Centrum Kultury w 2005 roku nie została zrealizowana?  

Dyr. Kosowski odpowiedział: Jedyna nie zorganizowaną imprezą a 
zaplanowaną było ognisko harcerskie. Powodem braku tej imprezy w kalendarzu 
imprez był brak zainteresowania ze strony uczestników.  

Pyt. Radnej Pomarańskiej: Mieszkańcy pytają, czy można kupić i jeśli tak to 
gdzie album o Knurowie wydany w zawiązku z 700- leciem Miasta.  

Odpowiedział również na to pytanie dyr. Centrum Kultury: Niewiele 
egzemplarzy już zostało, ale te które zostały można zakupić w siedzibie Centrum 
Kultury w cenie 30 zł.  



Przedstawione komisji sprawozdania, podsumowanie obchodów kulturalnych 
oraz  dokument Kultura w mieście - kierunki rozwoju oraz plany i inwestycje, 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Ad 3 

Radny Roman Buchta zgłosił wniosek: Protokół z ostatniego posiedzenia 
komisji do indywidualnego zapoznania  Przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad 4 

Głos zabrał radny Dulias: W związku ze zbliżającymi się Mistrzostwami Świata 
w piłce nożnej proponuję zorganizować dla mieszkańców naszego miasta 
publiczne oglądanie meczów polskiej reprezentacji. Proszę o przeanalizowanie 
możliwości przeprowadzenia tego przedsięwzięcia pod względem technicznych 
warunków, bezpieczeństwa oraz kosztów. Odpowiedział dyr. Surówka: Mogę 
panu tak wstępnie odpowiedzieć, że koszt wynajęcia telebimu który jest widoczny 
w  ciągu dnia jest duży, ale rozpoznamy temat i możliwości realizacji. Radny 
Dulias dodał że takie wspólne oglądanie i kibicowanie polskiej reprezentacji 
można zorganizować w pomieszczeniu zamkniętym np. w Kinie lub na Hali 
sportowej w Szczygłowicach  

 
     Ad 5 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący zakończył 
posiedzenie komisji. 
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